
Na LXI sesji Rady Miejskiej w Międzyzdrojach w dniu 28.10.2010 w punkcie 

przyjęcie protokołu z ostatniej sesji tj. 7.10.2010 radny Piotr Wójcik wnioskował o dokonanie 

zmiany  w zapisie protokołu dot. opłaty targowej. Zdaniem Radnego nie została bowiem ujęta 

w zapisie sugestia radnego odnośnie miejsc zwolnionych od opłaty targowej, w trakcie 

dyskusji proponował dopisanie słowa „gminnego” przy przetargach. Sugestia Jego, jak 

podkreślił Radny,  w konsekwencji okazała się słuszna,  czego dowodem jest fakt, iż uchwała 

wróciła pod obrady sesji, w związku ze stanowiskiem Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Dyskusja dotyczyła zapisu paragrafu 5 punk c), który powinien brzmieć :w „drodze przetargu 

gminnego”. Przewodniczący poddał pod głosowanie  przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

łącznie z wprowadzoną uwagą  radnego Piotra Wójcika, za przyjęciem opowiedziało się 9 

radnych obecnych na Sali.  

 


